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Protokół nr XXV/2020 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 26 października 

2020 r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury w Chmielniku, ul. Starobuska 10,  

(sala konferencyjna) w godzinach od 15:30 do 16:00. 

 

 

1/ Otwarcie sesji  

Przewodnicząca Anita Jabłońska otwiera XXV sesje Rady w Chmielniku. 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej - Otwieram XXV sesje Rady Miejskiej w Chmielniku, 

witam serdecznie pana burmistrza Pawła Wójcika, zastępcę burmistrza panią Małgorzatę 

Przeździk, panią skarbnik Annę Pleban, sekretarza pana Andrzeja Łopacińskiego, witam 

serdecznie wszystkich radnych.  

2/ Stwierdzenie kworum  

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Na sali mamy obecnych 14 radnych co daje nam 

odpowiednie kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Nie wiem czy dobrze mnie 

słychać? 

Lista obecności radnych na XXV sesji dnia 26 października 2020 r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

Protokół z XXV sesji zostanie sporządzony przez Dorotę Zbroińską – pracownika Wydziału 

Administracji. 

 

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Odczytam klauzule informacyjną, zgodnie z art. 20 ust. 1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady Rady Gminy 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy: 

www.chmielnik.com  i www.chmielnik.biuletyn.net (link do kanału Rady Miejskiej  

w Chmielniku zamieszczono na YouTube) . Kopie przechowywane są w Urzędzie Miasta  

i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na drzwiach wejściowych, na 

stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej - I przejdziemy do porządku obrad. 

1.  Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji zadania inwestycyjnego polegającego na 

rozbudowie Szpitala Powiatowego w Chmielniku.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/188/2016 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 27 czerwca 2016 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chmielniku do załatwiania spraw 

indywidualnych z zakresu administracji publicznej.  

http://www.chmielnik.com/
http://www.chmielnik.biuletyn.net/
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8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania  

z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik.  

9. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Chmielnik 

nieruchomości znajdującej się w obrębie wsi Celiny oznaczonej numerem działki 

78/23.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2020-2040.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2020 rok.  

12. Informacja Burmistrza i Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za rok 2019. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad. 

3/ Przyjęcie protokołu z XXIV sesji.  

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Najpierw zapytam Państwa, czy ktoś z Państwa wnosi 

uwagi do protokołu z XXIV sesji? Jeżeli nie ma uwag, to bardzo proszę o głosowanie, kto 

z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z XXIV sesji? 

Za przyjęciem protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Chmielniku (31.08.2020r.)  

głosowało 14 radnych.  

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy 

Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna 

Maciągowska 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

1- NIEOBECNA – Agnieszka Lenartowicz 

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Za przyjęciem protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Chmielniku (31.08.2020 r.)    

głosowało 14 radnych. 

4/ Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej – Punkt czwarty czyli przyjęcie proponowanego 

porządku obrad. Czy ktoś z Państwa radnych wnosi uwagi do proponowanego porządku 

obrad? 

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Nie? W takim razie proszę o zagłosowanie, kto  

z Państwa jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad? 
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Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

1- NIEOBECNA – Agnieszka Lenartowicz 

 Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

5/Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej- Punkt piąty-Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy 

sesjami. Jak zauważyli Państwo przed Komisją Statutowo-Regulaminową dostaliście na 

własne skrzynki sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami, i od tego czasu teraz 

będziemy dostawać właśnie sprawozdanie Burmistrza w wersji elektronicznej z uwagi na to, 

aby po prostu skrócić ten czas właśnie sesji i tutaj myślę, że kilka słów doda pan Burmistrz.  

- Burmistrz Paweł Wójcik - Szanowni Państwo, tak jak pani Przewodnicząca wspomniała, 

jeżeli forma która została teraz zaproponowana sprawozdania, która w treści wcale nie ma 

mniej, może i nawet więcej w stosunku do tego co też mówiłem, natomiast jeżeli taka będzie 

Państwa zgoda to w najbliższym czasie w taki sposób właśnie będą sprawozdania moje 

przedstawiane. Będę się starał żeby one były jakiś czas przed sesją, możemy je spróbować 

wcześniej zrobić czyli kilka dni przed, przed  sesją, żeby można było po pierwsze dać dane 

takie najbardziej chronologicznie uporządkowane ale także żeby zawierały maksymalnie dużo 

informacji z tego co dzieje się w Urzędzie, jeśli chodzi o te najważniejsze zagadnienia i 

oczywiście będę czekał od Państwa ewentualnie bądź na zapytania bądź mówię droga 

mailową bądź w inny sposób. No i oczywiście też jeżeli takie pytania będą, to jesteśmy tutaj 

gotowi żeby powiedzieć Państwu na sesji. Więc taka, taka propozycja żebyśmy faktycznie no 

tutaj te sesje najsprawniej, najsprawniej robili. Tak jak mówiłem, tak mi się wydaje 

sprawozdanie które do Państwa trafiło w swojej objętości jest też nie małe, więc, więc bardzo 

proszę o to żebyście się do tej prośby przychylili. 

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Myślę, że forma tego sprawozdania jest naprawdę bardzo 

dobra, tym bardziej że zawiera dużo więcej informacji niż można je przekazać na sesji i każdy 

będzie miał je w zasięgu ręki. 

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Czy mają Państwo jakieś pytania do sprawozdania 

Burmistrza? 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej – Bardzo proszę, pan Hieronim Górski. Bardzo proszę aby 

podejść do mikrofonu w wyznaczonym miejscu. Proszę mówić głośno i wyraźnie. 
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- Radny Hieronim Górski.- Pani Przewodnicząca, wysoka Rado, Burmistrz wyprzedził nieco 

odpowiedzi , żebym dobrze pojął tą sytuacje. Jak chciałbym się dowiedzieć o kilku sprawach, 

to wtedy korespondencja mailowa, tak? Czytam sprawozdanie i mam zapytanie. 

- Burmistrz Paweł Wójcik- To znaczy tak, można sobie na bieżąco oczywiście. Na bieżąco 

jeśli będą spływały informacje to też, ja też przekaże do wydziałów merytorycznych  

i przygotują odpowiedź bądź też jeżeli to dzisiaj jesteśmy w stanie odpowiedzieć na kilka 

pytań jeżeli są. 

- Radny Hieronim Górski- W związku z tym, jak gdyby powtarzam co burmistrz powiedział, 

z wyprzedzeniem kilkudniowym, tak? Bardzo dziękuję. 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik do protokołu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji zadania inwestycyjnego polegającego na 

rozbudowie Szpitala Powiatowego w Chmielniku.  

- Przewodnicząca Rady Miejskiej- Czy są jeszcze jakieś uwagi lub pytanie do Pana 

Burmistrza? Jeżeli nie, to bardzo proszę przejdziemy do punktu szóstego, podjęcie uchwały w 

sprawie realizacji zadania inwestycyjnego polegającego na rozbudowie Szpitala Powiatowego 

w Chmielniku. 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej- Czy maja Państwo pytania do tego projektu uchwały? 

Jeżeli nie ma pytań, bardzo proszę o głosowanie, kto z Państwa radnych jest „ZA”, kto 

„PRZECIW” a kto się „WSTRZYMUJĘ”. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

1- NIEOBECNA – Agnieszka Lenartowicz 

 Uchwała została podjęta jednogłośnie, nadaję jej numer XXV/266/2020.Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/188/2016 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 27 czerwca 2016 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chmielniku do załatwiania spraw 

indywidualnych z zakresu administracji publicznej.  

 -Przewodnicząca Rady Miejskiej- Kolejny projekt to projekt w sprawie zmiany  uchwały Nr 

XXI/188/2016 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 27 czerwca 2016 r. w sprawie 
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upoważnienia Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chmielniku do 

załatwiania spraw indywidualnych z zakresu administracji publicznej. 

 -Przewodnicząca Rady Miejskiej- Czy maja Państwo pytania do tego projektu? A więc 

bardzo proszę o głosowanie, kto z Państwa radnych jest „ZA” przyjęciem tego projektu, kto 

„PRZECIW”  kto się „WSTRZYMUJĘ”. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

1- NIEOBECNA – Agnieszka Lenartowicz 

 Uchwała została przegłosowana jednogłośnie, nadaje jej numer XXV/267/2020.Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania  

z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik.  

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Projekt w sprawie określenia przystanków oraz zasad 

korzystania z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik. 

Czy są uwagi lub pytania do tego projektu? Jeżeli nie ma, to bardzo proszę o głosowanie, kto 

z Państwa radnych jest „ZA”, kto ‘PRZECIW”, a kto się „WSTRZYMUJĘ”. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska 

1 – PRZECIW – Jarosław Lotko  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

1- NIEOBECNA – Agnieszka Lenartowicz 

Uchwała została przegłosowana większością głosów, nadaję jej numer 

XXV/268/2020.Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

9. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Chmielnik 

nieruchomości znajdującej się w obrębie wsi Celiny oznaczonej numerem działki 

78/23.  
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-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Projekt w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Gminy Chmielnik nieruchomości znajdującej się w obrębie wsi Celiny oznaczonej numerem 

działki 78/23.Czy maja Państwo uwagi lub pytania do tego projektu uchwały? 

A więc proszę o głosowanie, kto jest „ZA”, kto „PRZECIW”, kto się  „WSTRZYMUJE”. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy 

Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna 

Maciągowska 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

1- NIEOBECNA – Agnieszka Lenartowicz 

 Uchwała została przegłosowana jednogłośnie i nadaję jej numer XXV/269/2020. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 -Przewodnicząca Rady Miejskiej- Kolejne dwa projekty są związane to projekt w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2020-2040 i projekt  

w sprawie zmian budżetu na 2020 rok. 

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Projekty zostały jak wszystkie inne omówione na 

poszczególnych komisjach, także dzisiaj nie będą omawiane, tylko Pani Skarbnik ma dla 

nas informację którą krótko omówi. 

-  Skarbnik Anna Pleban – Szanowni Państwo, ponieważ na tej sesji jest propozycja 

wprowadzić do budżetu kwotę pół miliona, pochodzącą z Rządowego Funduszu Inwestycji 

i Lokalów, to musimy proszę państwa zaktualizować w całości numer trzy w formule 

dziesięć, gdzie bardzo dokładnie musimy podać kwotę i którego zadania to będzie 

dotyczyć. Mamy jeszcze proszę państwa dodać literkę E, będzie to nowe oznaczenie tego 

Programu Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i tam proszę państwa te środki będą 

przeznaczone na cztery zadania. Pierwsze to Rozbudowa i Modernizacja wielorodzinnego 

budynku socjalnego przy ul. Mielczarskiego, z tego Funduszu chcemy wykorzystać 

czterdzieści tysięcy, to jest na pierwszej stronie. Na drugiej stronie przy zadaniach 

Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Chmielnik dotyczy Szkoły Podstawowej w Suchowoli- pięćdziesiąt tysięcy  

i Kompleksowa rewitalizacja przestrzeni publicznej miasta Chmielnik chodzi o kompleks 

przy ulicy Kwiatowej, tu planujemy wykorzystać kwotę trzysta trzydzieści tysięcy. Jeszcze 

jedna kwota w załączniku Inwestycji, tam została zaznaczona już ta literka E kwota 

osiemdziesiąt tysięcy. Mamy szereg zadań dalej pięćset tysięcy, musimy tu bardzo jasno 

pokazać w tej uchwale jeżeli chcemy jeszcze w tym roku wykorzystać te pięćset tysięcy. 
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-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Dziękuję bardzo. Przypomnę państwu, czy są  uwagi 

dotyczące pani skarbnik w związku z uchwałami projektu? 

-Radny Jerzy Kulpiński - A to ostanie osiemdziesiąt tysięcy to na co pani skarbnik? 

- Skarbnik Anna Pleban –  Nie powiedziałam nazwy. Osiemdziesiąt tysięcy Przebudowa 

Drogi Gminnej położonej w sołectwie Lubania, tu mamy tez pieniążki sto trzydzieści 

tysięcy pięćset osiemdziesiąt trzy z Funduszu Dróg Lokalnych a te osiemdziesiąt tysięcy 

wzięlibyśmy w takiej nie dużej kwocie z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnej a po 

naszej stronie zostałoby tylko trzydzieści tysięcy. 

-Radny Jerzy Kulpiński- Dziękuję. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2020-2040.  

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma to w 

związku z tym proszę państwa o głosowanie w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej.  

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy 

Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna 

Maciągowska 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

1- NIEOBECNA – Agnieszka Lenartowicz 

Uchwała została przegłosowana jednogłośnie, nadaję jej numer XXV/270/2020. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2020 rok.  

 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej - I ostatni projekt w sprawie zmian budżetu na 2020 rok. 

Kto z państwa radnych jest „ZA”, kto „PRZECIW”, kto się „WSTRZYMUJĘ”.  

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy 

Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna 

Maciągowska 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  
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0 - BRAK GŁOSU 

1- NIEOBECNA – Agnieszka Lenartowicz 

 

 Uchwała została przyjęta jednogłośnie i nadaję jej numer XXV/271/2020. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. Przejdziemy do punktu dwunastego Informacji Burmistrza 

i Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2019. 

 

12.Informacja Burmistrza i Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za rok 2019. 

 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej-  Może pierwszy Pan Burmistrz, bardzo proszę. 

 

- Burmistrz Paweł Wójcik- Pani Przewodnicząca, szanowni Radni. W skrócie ponieważ 

całość została państwu przesłana mailowo natomiast w skrócie obowiązkiem złożenia 

oświadczenia było objętych jedenaście osób. Jeśli chodzi o oświadczenie majątkowe w 

związku z sytuacja  

COVID-ową został przedłużony termin na składanie tych oświadczeń. Wszystkie 

oświadczenia zostały złożone w terminie do tego przewidzianym. Egzemplarze wszystkie 

przekazane do Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Kielcach, zostały 

umieszczone na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy inaczej niż 

sporządzenia niniejszego dokumentu tj. 28 września do Urzędu nie wpłynęła informacja o 

analizie Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Kielcach w sprawie wyżej 

wymienionych oświadczeń. 

 

 -Przewodnicząca Rady Miejskiej - Ja również obowiązkiem złożenia oświadczenia 

majątkowego objętych było 14 radnych. Każdy z radnych w terminie złożył oświadczenie, 

na tym etapie po analizie nie stwierdzono nieprawidłowości, po jednym egzemplarzu 

oświadczenie majątkowe 14 radnych zostało wysłane dnia 12 sierpnia 2020 roku do 

Pierwszego Urzędu Skarbowego w Kielcach. Oświadczenia 14 radnych oraz 

Przewodniczącej Rady Miejskiej zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Na dzień sporządzenia niniejszego dokumentu 

do Urzędu Miasta i Gminy w Chmielniku nie wpłynęła informacja o analizie Naczelnika 

Pierwszego Urzędu Skarbowego w Kielcach wyżej wymienionych oświadczeń. 

 

Informacje Burmistrza i Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za rok 2019 stanowią załącznik do protokołu.  

 

- I jeszcze pozwolę sobie przeczytać informację z poprzedniej sesji w związku   

z wykonaniem budżetu za pierwsze półrocze Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach. 

 

Uchwała Nr 115/2020 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach z dnia 9 września 2020 roku w sprawie opinii o informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za I półrocze 2020 roku. II Skład 
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orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach: Wojciech Czerw-

przewodniczący, Zbigniew Rękas-członek, Ireneusz Piasecki-członek. Po zbadaniu w dniu 

9 września 2020 roku Informacji Burmistrza Miasta i Gminy o przebiegu wykonania 

budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za I półrocze 2020 roku postanawia zaopiniować 

pozytywnie przedłożoną Informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Chmielnik za I półrocze 2020 roku. Uzasadnienie, informacja Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2020 roku: opracowana 

została przez właściwy organ w szczegółowości wynikającej z artykułu 266 ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, przedłożona została do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z zachowaniem terminu wynikającego z artykułu 266 ust. 1 

pkt 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych, rozpatrzona została 

przez Skład Orzekający przy wykorzystaniu dokumentów będących w posiadaniu RIO w 

Kielcach, tj. sprawozdawczości budżetowej za okres od początku roku do dnia 30 czerwca 

2020 roku sporządzonej na podstawie rozporządzenia Ministra Finansów z dnia 9 stycznia 

2018 roku w sprawie sprawozdawczości budżetowej oraz uchwał Rady i zarządzeń 

Burmistrza w zakresie budżetu podjętych w okresie I półrocza 2020 roku. W oparciu o 

powyższe dokumenty II Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

ustalił, co następuje: Wykazane w Informacji wielkości zgodne są z przedłożonymi 

sprawozdaniami i uchwałami budżetowymi Rady i zarządzeniami Burmistrza. Na dzień 30 

czerwca 2020 roku budżet Gminy po stronie planu wynosi:  

- dochodów- kwotę 68.353.298,05 zł 

- wydatków- kwotę 73.057.274,35 zł 

- przychodów- kwotę 6.580.643,30 zł 

- rozchodów- kwotę 1.876.667,00 zł 

Wykonanie dochodów i wydatków budżetu Gminy za I półrocze 2020 roku przedstawia się 

następująco: 

- dochody – 34.149.778,41 zł, co stanowi 49,96 % planowanych dochodów w tym 

strukturalnie dochody własne stanowią 25,13 %, subwencje 27,33 %, dotacje 47,53 % 

- wydatki – 33.154.803,50 zł co stanowi 45,38 % planowanych wydatków. 

- przychody zrealizowano w wysokości 1.879.781,01 zł 

- rozchody zrealizowano w wysokości 1.096.667,00 zł. 

Różnica między wykonanymi dochodami i wydatkami budżetowymi w I półroczu 2020 

roku stanowi nadwyżkę budżetową w kwocie 994.974,91 zł przy planowanym deficycie 

4.703.976,30 zł. Z zapisów w informacji nie wynika, że mogą wystąpić zagrożenia 

wykonania planu dochodów i wydatków na koniec roku budżetowego. Wykonane w  

I półroczu 2020 roku dochody bieżące przewyższyły zrealizowane wydatki bieżące. 

Zawarte w przedmiotowej Informacji dane liczbowe dotyczące podstawowych wielkości w 

zakresie dochodów i wydatków budżetu oraz przychodów i rozchodów budżetu zachowują 

wzajemna zgodność. W wyniku analizy porównawczej wykonania wydatków z planem 

wynikającym z uchwał Rady i zarządzeń Burmistrza nie stwierdzono przekroczenia 

planowanych wydatków budżetowych. Oznacza to, że dokonywane były zgodnie z 

przepisami art. 254 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. W 

informacji ustosunkowano się do zagadnienia egzekucji zaległości podatkowych. 
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W danych zawartych w sprawozdaniu o stanie zobowiązań według tytułów dłużnych na 

koniec II kwartału 2020 roku wynika, iż Gmina posiada zobowiązania wg. Tytułów 

dłużnych w wysokości 33.917.298,02 zł dotyczące zaciągniętych kredytów, pożyczek i 

emisji obligacji. Gmina nie posiada zobowiązań wymagalnych. Stan należności 

wymagalnych według sprawozdania na dzień 30 czerwca 2020 roku wynosił 2.226.441,32 

zł. Gmina złożyła informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej i 

przebiegu realizacji przedsięwzięć. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I 

półrocze 2020 roku zawiera omówienie dochodów i wydatków budżetu Gminy. Mając 

powyższe na uwadze postanowiono jak na wstępie. Przewodniczący Składu Orzekającego-

Wojciech Czerw. 

 

13.Sprawy różne. 

 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej - I przechodzimy do punktu 13 sprawy różne. Czy ktoś z 

państwa chciałby zabrać głos w sprawach różnych?  

 

Bardzo proszę pan Jerzy Kulpiński. 

 - Radny Jerzy Kulpiński- Szanowna Rada, panie Burmistrzu mam taka prośbę, że gdyby 

pan uczestniczył w jakimś spotkaniu na szczeblu Wojewody być może Wojewódzkim, by 

poruszyć sprawę funkcjonowania a właściwie nie funkcjonowania sanepidu kieleckiego. 

To jest tragedia to co się dzieje, właściwie ani się dodzwonić na maile które wysyłamy, 

nikt nie reaguje, żadnej reakcji. Nie dość, że nie ma reakcji to o pomocy to nawet nie 

można liczyć. Praktycznie nie jest możliwe żeby uzyskać jakąkolwiek informację. Ludzie 

czekają na decyzję o kwarantannie, czekają na wyniki i praktycznie nikt nie wie co się 

dzieje, nie otrzymują tych wyników. Decyzje które powinny następować, być przesyłane 

do ludzi. Jest dezinformacja bo praktycznie takiej informacji w ogóle nie ma. Także jeśli 

by było możliwe to bym prosił o reakcję i myślę, że osoby które miały do czynienia z 

problemem COVID-u w sposób bezpośredni czy pośredni myślę, że mnie poprą bo to nie 

jest tylko problem naszego zakładu ale myślę że wszystkich obywateli naszej gminy. 

Dziękuję.  

 

-Przewodnicząca Rady Miejskiej- Czy jeszcze ktoś z państwa chciałby zabrać głos? 

 

 Bardzo proszę Pan Burmistrz. 

 

- Burmistrz Paweł Wójcik- Tak doprecyzowując jeszcze kwestię tego sprawozdania. 

Chciałbym żebyśmy mieli już ustalone. Czy jeżeli ono będzie się u państwa pojawiało na 

jeden dzień przed Komisją Statutową, to czy to będzie wystarczający termin? Czy potrzeba 

więcej? No bo tak żebyśmy wiedzieli, ja też przekaże żeby to było tak przygotowywane, 

czy to będzie wystarczające żeby to przeanalizować. 

 

-Radni- Tak. 
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- Burmistrz Paweł Wójcik- No to w takim razie tak ustalamy, że jeden dzień przed 

Komisja, najpóźniej. Jeżeli będzie oczywiście możliwość wcześniej to będzie wcześniej, 

najpóźniej na jeden dzień przed Komisją Statutową. To dziękuje. 

14.Zakończenie obrad. 

-Przewodnicząca Rady Miejskiej - Czy jeszcze ktoś z państwa chciałby zabrać głos? 

 Jeżeli nie to w takim razie bardzo państwu dziękuję i zamykam XXV sesje Rady 

Miejskiej. 

 

 

 

Sporządziła: 

Dorota Zbroińska 

 

 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej  

           w Chmielniku 

       /-/ Anita Jabłońska 


